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журнал включен в Перечень ведущих рецензируемых научных журналов  
и изданий, выпускаемых в Российской Федерации, в которых должны быть  

опубликованы основные научные результаты диссертаций  
на соискание ученой степени доктора и кандидата наук
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Вестник Адыгейского государственного университета. Серия «Регионоведе-
ние: философия, история, социология, юриспруденция, политология, культуро-
логия». — Майкоп: изд-во АГУ, — 2014. — Вып. 1 (135) — 206 с. 

«Вестник Адыгейского государственного университета» — рецензируемый, ре-
ферируемый научный журнал, освещающий вопросы естественных и гуманитарных 
наук. Издается Адыгейским государственным университетом на основании реше-
ния Ученого совета АГУ и свидетельства о регистрации средства массовой информа-
ции Федеральной службы по надзору в сфере связи, информационных технологий  
и массовых коммуникаций ПИ №ФС77-49223 от 04 апреля 2012 г.

Основные направления научных исследований представлены пятью серия-
ми, каждая из которых ориентирована на освещение актуальных вопросов теории  
и практики современной науки, а также проблем преподавания основных дисци-
плин в вузе.

Научный журнал «Вестник Адыгейского государственного университета» вклю-
чен в Перечень научных журналов и изданий, рекомендованных ВАК Министер-
ства образования и науки РФ для публикации основных результатов докторских  
и кандидатских диссертаций.

В предлагаемом читателю выпуске журнала «Вестник Адыгейского государ-
ственного университета» публикуются научные статьи серии «Регионоведение: 
философия, история, социология, юриспруденция, политология, культурология», 
обсуждаются результаты научных исследований в области философских, историче-
ских, социологических, политических наук.

Материалы размещены по разделам и отраслям науки в соответствии с Государ-
ственным рубрикатором научно-технической информации.
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Series “Region Studies: Philosophy, History, 
Sociology, Jurisprudence, 
Political Sciences and Culturology”

Maikop 2014

According to the decision of Presidium of the Higher Attestation Commission
of the Ministry of Education and Science of the Russian Federation

the journal is included in the List of the leading reviewed scientific journals
and editions issued in the Russian Federation which publish the basic

scientific results of Dissertations for a Doctor’s and Candidate’s degree
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The Bulletin of the Adyghe State University. Series “Region Studies: Philosophy, 
History, Sociology, Jurisprudence, Political Sciences and Culturology” — Maikop: 
Publishing House “Adyghe State University”, 2014, Issue 1(135). 206 P. 

“The Bulletin of the Adyghe State University” is a peer-reviewed scientific jour-
nal dealing with questions of natural sciences and the humanities. It is published 
by the Adyghe State University on the basis of the decision of Academic Council  
and the Certificate on Registration of Mass Media of Federal Agency of Supervi-
sion in Sphere of Telecommunication, Information Technologies and Mass Commu-
nications PI No. FS 77-49223 of 04 April 2012. The basic directions of scientific 
researches are presented in five series, each being focused on elucidation of actual 
questions of the theory and practice of a modern science and teaching in the basic 
disciplines in higher school. 

Journal “The Bulletin of the Adyghe State University” is included in the List 
of journals and editions recommended by the Higher Attestation Commission  
of the Ministry of Education and Science of the Russian Federation for publication 
of the basic results of Doctor’s and Candidate’s dissertations. 

This issue of the peer-reviewed scientific journal “The Bulletin of the Adyghe 
State University” publishes papers of the series “Region Studies: Philosophy,  
History, Sociology, Jurisprudence, Political Sciences and Culturology”. The re-
sults of researches in the field of philosophical, historical, sociological and political  
sciences are discussed. 

Materials are placed in sections in accordance with the State Rubrics of the  
Scientific and Technical Information.
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